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Eladó Téglalakás, 65 m2, Eger
39 200 000 Ft ( ~94 691 € )

UTOLSÓ LEHETŐSÉG! CSOK-ra alkalmas ingatlan. Egerben
felújított, 3 szobás lakás eladó

Adatlap sorszáma: #696900108

Szobák: 3

Építési mód: Csúsztatott zsalus vasbeton

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Felújított

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1980

Kilátás: Utcára

Tájolás: Kelet-nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Gépesített

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: DD

Az Ön kapcsolattartója:

Nagy Zoltán
Területi képviselő

+36 70 302-3106
nagyz7419@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description

 

UTOLSÓ LEHETŐSÉG! CSOK-ra alkalmas ingatlan. Nem éri meg kihagyni, hiszen

Januártól megszűnik a Családi Otthonteremtési Kedvezmény!

 

Eladásra kínálunk Egerben egy 65 négyzetméteres, 3 szobás, felújított, második

emeleti lakást a Károlyvárosban. A felújítás az egész lakásra kiterjedt, kezdve az

új műanyag ablakok beépítésétől, a burkolatokig, nem feledve a fürdőszobát, és

a teljesen gépesített szép új konyhát sem. Beszerelésre került még egy

légkondicionáló is, ami segít elviselni a meleg nyári napokat is.Az épület 10 cm-

es külső szigeteléssel lett ellátva, ami nagyban hozzájárúl a lakás alacsony

fenntartási költségeihez. A szobákban laminált padló és padlószönyeg található.

tartozik a lakáshoz egy 3 négyzetméteres erkély is. Tökéletes választás lehet

családoknak, pároknak, de akár nyugdíjasoknak is, mível a lakás a második

emeleten található, így nem kell rengeteg lépcsőt megmászni.Másfelől pedig az

ingatlan frekventált elhelyezkedéséből adódóan minden gyalogosan is gyorsan

elérhető, legyen szó akár bevásárlásról vagy akár bármilyen ügyintézésről. Az

épület előtt találhatóa buszmegálló is. Amennyiben befektetési célzattal

vásárolná meg az ingatlant,akkor is tökéletes választás lehet. Ha Ön autó

tulajdonos, akkor a gépjárművét ingyen parkolhatja a zárt udvarban. A

lakóközősség, normális, rendes emberekből áll.

 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Wir bieten zum Verkauf in Eger, eine 65 qm, 3 Schlafzimmer, renoviert, im

zweiten Stock Wohnung in Károlyváros. Die Renovierung umfasste die gesamte

Wohnung, vom Einbau neuer Kunststofffenster bis zu den Fliesen, nicht zu

vergessen das Badezimmer und die schöne neue Küche, die komplett mit

Geräten ausgestattet ist. Das Gebäude wurde mit einer 10 cm dicken

Außendämmung versehen, was wesentlich zu den niedrigen Unterhaltskosten

der Wohnung beiträgt. Die Zimmer sind mit Laminat- und Teppichböden

ausgestattet. Die Wohnung ist ideal für Familien, Paare oder auch Rentner, da

sie sich im zweiten Stock befindet, so dass nicht viele Treppen zu überwinden

sind, und da sie sich in einer privilegierten Lage befindet, kann man alles zu Fuß

erreichen, sei es zum Einkaufen oder für andere Besorgungen. Auch eine

Bushaltestelle befindet sich direkt vor dem Gebäude. Wenn Sie die Immobilie als

Kapitalanlage kaufen möchten, könnte sie die perfekte Wahl sein. Wenn Sie ein

Auto besitzen, können Sie Ihr Auto kostenlos auf dem geschlossenen Hof parken.

Die Bewohner sind normale, nette Leute.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager-Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

We offer for sale in Eger, a 65 sqm, 3 bedroom, renovated, second floor

apartment in Károlyváros. The renovation covered the whole apartment, from

the installation of new plastic windows, to the tiling, not forgetting the bathroom

and the beautiful new kitchen, fully equipped with appliances. The building has

been fitted with 10 cm of external insulation, which contributes greatly to the

low maintenance costs of the apartment. The rooms are fitted with laminate

flooring and carpets. It is a perfect choice for families, couples or even retired

people, as the apartment is located on the second floor, so there are not many

stairs to climb.On the other hand, the property is located in a privileged location,

so everything is within walking distance, whether it is shopping or any other

errand. There is also a bus stop in front of the building. If you are looking to buy

the property as an investment, it could be the perfect choice. If you are a car

owner, you can park your car for free in the closed courtyard. The residents are

normal, nice people.

 

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact our Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


